
Zápis ze schůze Osadního výboru konané dne 7. 12. 2015

Přítomni:

Předseda: Monika Křibíková

Místopředseda: Aleš Pitřík

Členové:                             Renáta   Polášková            

                                       Věra Melichaříková

Omluvena:                  Simona Frýdecká                                       

Program:                        

1. Zahájení
2. Žádost o úpravu jízdního řádu MHD
3. Prošetření odběru el. energie v KD
4. Žádost o zabezpečení venkovního prostranství před samoobsluhou
5. Upozornění na priority

Ad 1. Schůzi zahájila předsedkyně OV.

Ad 2. OV podporuje žádost o úpravu jízdního řádu viz „Žádost“.

Ad  3.  OV  žádá  o  revizi  odběru  energie  dle  místností  a  přidělených  prostor 
v návaznosti na elektroměry.

Ad  4.  OV  upozorňuje  na  nebezpečí  úrazu  nezabezpečené  terasy  a  schodiště 
bývalé  samoobsluhy,  které  jsou  v dezolátním  stavu.  Prostor  není  nikterak   
zajištěn proti neoprávněnému vniknutí.

Ad 5. Veškeré požadavky občanů  jsou ukládány do  zásobníku akcí Magistrátu 
města,  z něhož  byly  vybrány  priority  (viz  přiložený  dokument).  Většina 
požadavků byla opakovaně urgována, proto byly tyto upřednostněny.

Nikdo z občanů se ze svým požadavkem nedostavil.

Příští schůze OV se bude konat na ZŠ ve Skalici
4.1.2016 v 17 hodin.




